



#### **Qatar Financial Centre**

# مركز قطر للمال

Licence

ترخيص

In accordance with QFC Law No. (7) of the Year 2005 and the Regulations made pursuant thereof, the Qatar Financial Center Authority hereby grants a licence to

#### **INTERSICA LLC**

#### QFC Number 01663

to carry on the following activities:

The business of providing the professional services of:

- 1. Engineering related scientific and technical consulting activities; and
- 2. Project management.

in or from the Qatar Financial Centre subject to the following conditions and restrictions:

- INTERSICA LLC is not permitted to provide the below:
- 1. any building or construction activities;

وفقاً لأحكام القانون رقم (7) لسنة 2005 بإصدار قانون مركز قطر للمال والأنظمة الصادرة بموجبه، تُرخص هيئة مركز قطر للمال

انترسيكا ذ.م.م رقم الترخيص ١٦٦٣٠

لمزاولة الأنشطـــة المذكـــورة أدناه: تقديــــم الخـــدمات المهـــــ

التالية:

- 1. أنشطة الاستشارات الهندسية والعلمية والتقنية، و
  - 2. إدارة المشاريع.

في أو من خلال مركز قطر للمال وفقاً للشروط والقيود والمتطلبات التالية:

- لا يُسمح لـــ انترسيكا ذ.م.م بمزاولة الأنشــطة المهنـية التاليــة:
  - 1. أي من أنشطة البناء أو التشييد،



نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركـــز قطــــر للمـــال Qatar Financial Centre

يُمثل هذا الترخيص محرراً رسمياً موقعاً رقمياً This licence is a digitally-signed official document





### **Qatar Financial Centre**

## مركز قطر للمال

Licence

تــرخيــص

- 2. conduct product manufacturing, supply, or installation activities, or leasing of equipment; and
- 3. manpower supply, arranging sponsorships and visas.

Issued at the Qatar Financial Centre, Doha, on:

**15 February 2023** 

Expiry date of Licence

#### 31 January 2024

This licence supersedes and replaces any previous licence issued to **INTERSICA LLC** (if any).

- 2. أنشطة تصنيع وتوريد المنتجات، أو التركيب أو تأجير المعدات، و
- 3. استقطاب العمالة وتخليص معاملات التأشيرات والكفالات.

أصــــدر في مركز قطر للمال، الدوحة، بتاريـــخ:

١٥ فبراير ٢٠٢٣

تاريخ انتهاء الترخيص

۳۱ ینایر ۲۰۲٤

هـــذا الترخيــــص يحــل محــل ويلــغي أي ترخيـــص سابــــق صــــادر لــ انترســيكا ذ.م.م (إن وجد).



نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركـــز قطـــر للمـــال Qatar Financial Centre

يُمثل هذا الترخيص محرراً رسمياً موقعاً رقمياً This licence is a digitally-signed official document